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ΑΠΟ ΤΟ ΠΡΑΚΤΙΚΟ ΤΗΣ ΑΡΙΘΜ. 14/2017  ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ  ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

ΑΛΜΩΠΙΑΣ
Αριθμ.Απόφ. 169/2017 ΘΕΜΑ : Χαρακτηρισμός θέματος, μη συμπεριλαμβανομένου στην ημερήσια διάταξη 

ως κατεπείγοντος προς συζήτηση και που αφορά στην:  Παράταση εκμίσθωσης για 
την στέγαση Τμήματος Πολεοδομίας, Δημοτολογίου, Ληξιαρχείου Αριδαίας.

Στην  Αριδαία και στο Δημοτικό Κατάστημα, σήμερα  24 Ιουλίου   2017, ημέρα Δευτέρα και ώρα 20.00΄ 
(8.00 μ.μ.) συνεδρίασε τακτικά το Δημοτικό Συμβούλιο Αλμωπίας, ύστερα από έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου με 
αριθμό 16322/18-7-2017,  που δόθηκε στον καθένα δημοτικό σύμβουλο και σε Προέδρους  Τοπικών Διαμερισμάτων 
χωριστά,   σύμφωνα με τα άρθρα 67 του Ν.3852/2010 και του άρθρ. 95 του Ν.3463/2006 (Κ.Δ.Κ).   
Παρόντος και του Δημάρχου κ. Μπίνου  Δημητρίου, διαπιστώθηκε από τον Πρόεδρο του Δ.Σ., πως υπήρχε νόμιμη 
απαρτία, δεδομένου ότι σε σύνολο είκοσι επτά (27)  μελών παραβρέθηκαν παρόντα  είκοσι (20) μέλη και ονομαστικά 
οι:
 ΠΑΡΟΝΤΑ   ΜΕΛΗ

1- Σωτηριάδης Συμεών  - Πρόεδρος Δημοτικού Συμβουλίου
2- Ουργαντζόγλου Απόστολος 
3- Αβραμίκας Στέφανος
4- Χουρσόγλου Χρήστος
5- Μπάτσης Χρήστος
6- Γούδης Γεώργιος
7- Σαββίδης Γεώργιος
8- Τσιμτσιρίδης Γεώργιος
9- Βέσκος Δημήτριος
10-  Χατζηγιαννίδης Γεώργιος
11-  Γεωργίου Χρήστος
12-  Ρώσσης Ιωάννης
13- Κετικίδης Ιωάννης
14-  Ζαχαριάδης Κων/νος
15- Καλδερεμτζή Δέσπονα
16- Θεοδωρίδης Αναστάσιος
17-  Μπαγκή Αικατέρινη
18- Ασβεστόπουλος Δημήτριος 
19- Αμπάρη Γεωργία
20-  Κόγιος Ανδρέας

   ΑΠΟΝΤΑ   ΜΕΛΗ
1.Ζιάκα-Βαλιανάτου Μαρία-Κων/να
2.Δόντσος Χρήστος
3.Πασόης Δημήτριος

1

ΑΔΑ: 7ΘΠ9ΩΨΩ-3ΜΡ



4. Νικολαϊδης  Κων/νος 
5. Μπογδάνης Μιχαήλ
6. Παρούτογλου Νικόλαος
7. Ιωαννίδης Ιωάννης

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ
• Δρένος Διονύσιος  – Τοπικής Κοινότητας  Αρχάγγελος
• Ουργαντζόγλου Ιωάννης – Τοπικής Κοινότητας Θηριόπετρας 
• Αλεξίου Σοφία – Τοπικής Κοινότητας  Λυκοστόμου
• Γιουρούκη Μαρία- Τοπικής Κοινότητας Προμάχων
• Μήνου Χρήστος- Τοπικής Κοινότητας Όρμας

ΑΠΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ, είκοσι πέντε   (25),
οι οποίοι προσκλήθηκαν  νόμιμα σύμφωνα με την παρ.8 του άρθρ. 67 του  Ν.3852/2010.
Στη  συνεδρίαση παραβρέθηκε η δημοτική υπάλληλος  Θεοδωρίδου Κ. Μεταμόρφη,  για την τήρηση των πρακτικών.

Τα πέντε (5)  θέματα εκτός ημερήσιας διάταξης,  ομόφωνα αποφασίστηκε να συζητηθούν πριν τα θέματα 
ημερήσιας διάταξης.

Παρόντες στην συνεδρίαση ήταν και οι Ειδικοί Συνεργάτες του Δημάρχου, κ. Μπίνος Αναστάσιος και κ. 
Μπελιοβάνης Πολυχρόνης

Στην συνεδρίαση παρευρίσκονταν η  Δ/ντρια Διοικητικών Υπηρεσιών κα Μπεγλοπούλου Όλγα.
Ο Πρόεδρος του Δ.Σ. ανέφερε πως οι απουσίες της  κας Ζιάκα Βαλιανάτου, του κ. Πασόη Δημητρίου και του 

κ. Νικολαϊδη Κων/νου είναι δικαιολογημένες.
Ο κ. Κετικίδης Ιωάννης ήταν απών από την συζήτηση του 1ου θέματος εκτός ημερήσιας διάταξης.
Μετά την ψήφιση του 1ου θέματος εκτός  ημερήσιας διάταξης αποχώρησαν από την συνεδρίαση οι  κ.κ. 

Χουρσόγλου Χρήστος και Βέσκος Δημήτριος.
Ο κ. Τσιμτσιρίδης Γεώργιος απουσίαζε από την συζήτηση των θεμάτων 7ο  έως 12ο. 
Κατά την συζήτηση και ψήφιση του 7ου θέματος ο κ. Αβραμίκας Στέφανος ήταν απών
Μετά την ψήφιση του 6ου θέματος ημερήσιας διάταξης αποχώρησε από την συνεδρίαση κα Καλδερεμτζή 

Δέσποινα.
Μετά την ψήφιση του 7ου θέματος ημερήσιας διάταξης αποχώρησαν από την συνεδρίαση  ο  κ Ρώσσης 

Ιωάννης και ο κ. Μπάτσης Χρήστος.
Μετά την ψήφιση του 15ου θέματος ημερήσιας  διάταξης αποχώρησαν ο κ.  Κετικίδης  Ιωάννης  και ο  κ. 

Ουργαντζόγλου Απόστολος.

Αφού  διαπιστώθηκε  νόμιμη  απαρτία,  ο  Πρόεδρος  του  Δημοτικού  Συμβουλίου  εισηγήθηκε   το  03ο θέμα  εκτός 
ημερήσιας διάταξης. 

Με την παρ. 7 του άρθρ. 67 του Ν. 3852/2010 ορίζονται τα εξής :
«7.  Ο πρόεδρος καταρτίζει την ημερήσια διάταξη.  Στην ημερήσια διάταξη αναγράφονται υποχρεωτικά και όλα τα 
θέματα που προτείνει ο Δήμαρχος,  η εκτελεστική επιτροπή,  καθώς και η οικονομική επιτροπή και η επιτροπή 
ποιότητας ζωής.  Το δημοτικό συμβούλιο έχει δικαίωμα να αποφασίζει,  μετά από σχετική πρόταση-εισήγηση του 
προέδρου ή του Δημάρχου ή συμβούλου επικεφαλής δημοτικής παράταξης και χωρίς συζήτηση,  με την απόλυτη 
πλειοψηφία του συνολικού αριθμού των μελών του, ότι ένα θέμα το οποίο δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη 
είναι κατεπείγον, να το συζητήσει και να πάρει απόφαση για αυτό με την ίδια πλειοψηφία, πριν από την έναρξη της 
συζήτησης των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης.  Κατά προτεραιότητα και πάντα μετά το Δήμαρχο εκφράζουν τις 
απόψεις τους οι επικεφαλείς των παρατάξεων, σύμφωνα με τη σειρά εκλογής.»
Βάσει των ανωτέρω, πριν τη συζήτηση των θεμάτων ημερήσιας διάταξης,  ο Πρόεδρος Δ.Σ. εισηγήθηκε το 3ο θέμα  
εκτός  ημερήσιας  διάταξης  που  αφορά  στην  Παράταση  εκμίσθωσης  για  την  στέγαση  Τμήματος  Πολεοδομίας,  
Δημοτολογίου, Ληξιαρχείου Αριδαίας και ζήτησε την έγκριση του Σώματος για την λήψη σχετικής απόφασης, αφού  
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έδωσε τον λόγο στον Αντιδήμαρχο Διοικητικών Υπηρεσιών,  κ.  Χατζηγιαννίδη Γεώργιο ο οποίος  δικαιολόγησε το  
επείγον της συζήτησης ενημερώνοντας το Σώμα, μεταξύ άλλων, ως εξής: 
Έληξε η μίσθωση του χώρου της πολεοδομίας και πρέπει να υπάρξει νέα μίσθωση  και ζητάμε την ψήφισή του. Δεν  
μπορεί να πάει στο επόμενο Δημοτικό Συμβούλιο γιατί η προθεσμία έχει λήξει.
Κατόπιν τον λόγο ζήτησε ο κ. Ασβεστόπουλος Δημήτριος ο οποίος μεταξύ άλλων ανέφερε τα εξής :
θέλω να ρωτήσω αν εξετάσατε στα κτίρια του Δήμου αν  μπορεί να λειτουργήσει αυτή η υπηρεσία και το ύψος του  
ενοικίου αν μπορείτε  να μου πείτε.  Αν μπορούν επίσης αυτές οι υπηρεσίες να λειτουργήσουν σε άλλα κτίρια του  
Δήμου, ούτως ώστε να γλιτώσει ο Δήμος ενοίκιο και αν θέλετε μπορώ να σας προτείνω αν υπάρχει τέτοιο θέμα. Εγώ  
είμαι αντίθετος με το κατεπείγον διότι καταρχάς θα ήθελα να προετοιμαστούμε...
Κατόπιν  η  κα  Καλδερεμτζή  Δέσποινα  πήρε  τον  λόγο  και  ανέφερε  μεταξύ  άλλων  τα  εξής  :  όσο  αφορά  για  το  
κατεπείγον. Καταρχήν να μας πείτε πότε έληξε η μίσθωση και ποιος είναι υπεύθυνος να ελέγχει αυτές τις μισθώσεις.  
Δηλαδή, γιατί ήρθε τώρα κατεπείγον;Υπάρχει κάποιος που το ελέγχει, άρα δεν έκανε σωστά την δουλειά του... και  
κατέληξε λέγοντας ότι :η άποψή μου η προσωπική είναι ότι δεν υπάρχει λόγος για το κατεπείγον. Να έρθει ως θέμα  
στο επόμενο Δ.Σ.
 
 Το  Δ.Σ.   έλαβε  υπόψη  την  ανωτέρω  εισήγηση  και  μετά  από  διαλογική  συζήτηση  και  όπως  ειδικότερα  στα 
μαγνητοφωνημένα πρακτικά αναγράφεται, καθώς και

● την παρ. 7 του άρθρου 67 του Ν.3852/2010
● το περιεχόμενο του προαναφερόμενου θέματος, το οποίο αν και δεν περιλαμβάνεται στην ημερήσια διάταξη, 

πρέπει να συζητηθεί κατά προτεραιότητα, λόγω της κατεπείγουσας φύσης του

 και κατόπιν  ο Πρόεδρος του Δ.Σ. ζήτησε από τα μέλη να ψηφίσουν σχετικά με την έγκριση του κατεπείγον του θέμα-

τος:

Υπέρ της συζήτησης του θέματος ως κατεπείγον ψήφισαν έντεκα (11) Δημοτικοί Σύμβουλοι, ήτοι : κ.κ. Κετικίδης Ι.,  
Ζαχαριάδης Κ., Γούδης Γ., Σαββίδης Γ., Μπάτσης Χ., Αβραμίκας Σ., Χατζηγιαννίδης Γ., Τσιμτσιρίδης Γ., Γεωργίου Χ.,  
Σωτηριάδης Σ., Κόγιος Α. 

 Κατόπιν ο Πρόεδρος του Δ.Σ. ανέφερε ότι δεν είναι δυνατή η συζήτηση του εν λόγω θέματος, από τη στιγμή που 
σύμφωνα με   την παρ. 7  του άρθρ. 67  του Ν. 3852/2010 το Δημοτικό Συμβούλιο δεν ενέκρινε  με  την απόλυτη 
πλειοψηφία του συνολικού αριθμού των μελών του, ήτοι δεκατέσσερα μέλη,   ότι το εν λόγω θέμα το οποίο δεν ήταν 
γραμμένο στην ημερήσια διάταξη είναι κατεπείγον.

Η παρούσα απόφαση έλαβε  αριθμό 169/2017
.............................................................................................................................................................
Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το πρακτικό αυτό, υπογράφεται ως εξής:

Ο  ΠΡΟΕΔΡΟΣ   
  (υπογραφή)   

Ακριβές Απόσπασμα
Αριδαία  24-7-2017

Ο  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ

  ΣΩΤΗΡΙΑΔΗΣ ΣΥΜΕΩΝ

ΤΑ   ΜΕΛΗ
 (υπογραφές)
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